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Protokół nr XXV/ 2008  
 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  
 

odbytej w dniu 19 czerwca 2008 roku w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
  

w Zawidowie. 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie 17.10, zakończono o godzinie 19.45 
 
Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 14 radnych. 
W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 
 
Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 
2008 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
b) zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc 

inwestycyjną. 
c) rozwiązania użytkowania wieczystego działki nr 470/4 i 470/5 
d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Zawidów 

 
4. Pozyskiwanie środków zewnętrznych i promocja Miasta – bieżąca sytuacja, plany i 

perspektywy krótko i długookresowe. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania, wnioski, interpelacje. 
7. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 

 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy ktoś wnosi uwagi do przedstawionego porządku 
obrad i zaproponował dla sprawniejszego prowadzenia sesji zamienić punkt 3 z 4. 
 
Po zamienieniu punktu 3 z 4 porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 
2008 r. 

2. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej  
3. Pozyskiwanie środków zewnętrznych i promocja Miasta – bieżąca sytuacja, plany i 

perspektywy krótko i długookresowe. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
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b)   zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc   
inwestycyjną. 

c) rozwiązania użytkowania wieczystego działki nr 470/4 i 470/5 
d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Zawidów 

 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania, wnioski, interpelacje. 
7. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
 
 

W komisji Wniosków pracowali: 
Radna Janina Kozłowska i Radna Janina Kwolek 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – stwierdził że protokół został przedstawiony w ustawowym 
czasie, liczy 24 strony, był wyłożony do wglądu i jest bardzo szczegółowy. Zapytał czy są 
pytania. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy ktoś z pracowników konsultował z piszącą protokół ? 
 
Sekretarz Marcin Rogacki - odpowiedział że on. Protokół był szczegółowo spisany ponieważ 
poprzednie protokoły jak były pisane ogólnie to nie były uznawane. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał protokół pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem – 11 głosów 
Za odrzuceniem – 1 głosów 
Wstrzymało się – 2 głosów 
 
Protokół został przyjęty stosunkiem głosów 11 za, 1 przeciwny, 2 wstrzymujące. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poinformował, że podczas dyżuru w czwartek odwiedził go 
pan Stępień z problemami dotyczącymi sekcji tenisa stołowego.  
Do wglądu rady został przysłany list od pana Bernata z ul. Szkolnej. Chodzi głównie w nim o 
zmianę nazwy ul. Szkolnej na ul. Władysława Margasa i problemy z nią związane.  
Poinformował również o tym, że zostały zrealizowane 2 wnioski. Pierwszy to pismo do pana 
Papanaum Christosa w sprawie wykoszenia i zabezpieczenia budynku przy ul. Szkolnej po 
byłym banku zachodnim. Drugi to pismo skierowane do Dolnośląskiego Zarządu Dróg i Kolei 
w sprawie wymiany słupków oddzielających chodnik od ul. Zgorzeleckiej.  
Przewodniczący poruszył kwestię wysokości diet, chciałby się spotkać z przewodniczącymi 
komisji i ustalić wspólnie co z tym tematem dalej zrobić. 
 

3. Pozyskiwanie środków zewnętrznych i promocja Miasta – bieżąca sytuacja, plany i 
perspektywy krótko i długookresowe. 
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Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o zreferowanie tematu przez pana burmistrza 
Roberta Łężnego. 
 
 
Zastępca Burmistrza – chodzi konkretnie o dwa tematy którymi się zajmujemy, sala 
treningowa i kompleks boisk na górnej płycie boiska. Co do programu ORLIK mamy 
poskładane wnioski do Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu Marszałkowskiego, porozumienie 
jest podpisane, projekt jest złożony w starostwie. Pozwolenie powinno być po niedzieli. W 
poniedziałek będzie ogłoszony przetarg o ile będziemy mieli zabezpieczone środki. Co do sali 
to projekt jest gotowy, kosztorysy są kończone. Czekaliśmy na plan zagospodarowania 
miasta, ponieważ dokumenty z pozwoleniem na budowę można złożyć wtedy gdy taki plan 
będzie gotowy.  
Kolejnym tematem związanym z pozyskiwaniem środków i promocją miasta jest spotkanie z 
Euroregionem w sprawie budowy ścieżek rowerowych wzdłuż granicy i Zawidów został ujęty 
w tym projekcie.  
Kolejną sprawą jest udział w spotkaniu z Referatem Technicznym, który zajmuje się 
współpracą Polska – Saksonia. Przedstawiliśmy im nasze propozycje, które chcielibyśmy 
zrealizować, ale jedyną rzeczą możliwą jaka oni widza do realizacji jest remont parku i 
amfiteatru. 
 
Agnieszka Roczon – przedstawiła informacje o inwestycjach oraz jaki koszt wyniosła 
promocja.  
Pierwsze to strona internetowa która kosztowała 2.300 zł . Od strony technicznej stronę tę 
pomaga nam obsługiwać informatyk Paweł Paluszkiewicz.  
Drugie to aparat fotograficzny, który jest niezbędny do obsługiwania imprez i wydarzeń w 
mieście. Dodatkowo - gadżety firmowe takie jak kalendarze i teczki.  
Następnie udział w konkursie FairPlay. Pierwszy etap kosztował nas 1921 zł. 
I jeszcze publikacje jak strona informacyjna w magazynie ogólnopolskim „Magazyn i fakty” i 
Euroregiony, która pozwalała wypowiedzieć się burmistrzowi na forum ogólnopolskim o 
inwestycjach w mieście. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy są pytania do tego tematu. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy kwota przeznaczona na promocję jest 
satysfakcjonująca? 
 
Agnieszka Roczon – odpowiedziała, że to jest skromna kwota jak na promocję miasta, 
ponieważ jest wiele odrzucanych różnorodnych projektów, na które nas nie stać. 
 
Radny Marian Gorgolik – poprosił o padanie kilku pomysłów jakie zostały odrzucone. 
 
Agnieszka Roczon – odpowiedziała że chodzi o publikacje, w których można się pokazać, 
przyciągnąć inwestorów a tego typu publikacje zaczynają się od kwoty tysiąca zł.  
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał Zastępcę Burmistrza czy są w Urzędzie 
zidentyfikowane programy, gdzie i co gmina może pozyskać ?  
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że składamy wnioski, ale nie każdy dostanie 
dofinansowanie. Jak na razie jedyną rzeczą na którą uda się pozyskać pieniądze jest sala.  
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Burmistrz Miasta – dodał że, żeby wiedzieć gdzie ma się szanse trzeba tam być i się 
dowiedzieć. Bierzemy udział w spotkaniach polsko – niemieckich, polsko – czeskich, aby 
mieć jakiekolwiek szanse. Tylko, że wszędzie zmieniają się trendy, zmieniają się daty i kwoty 
składania takich pism i trzeba za tym wszystkim nadążyć. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał burmistrza jak ocenia ile gmina może uzyskać 
pieniędzy z przedstawionego planu 2007 – 2012. 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie ocenia tego, ponieważ do dzisiaj nie jest znany skład 
komisji zespołu monitorującego. Nie wiadomo jakie pomysły będą mieli ci ludzie i w którą 
stronę pójdą. Jeżeli będzie tylko nacisk na Wrocław i wszystko co dzieje się wokoło tego 
Wrocławia to nikt praktycznie nie będzie miał szans na nic. 
 
Radna Janina Kwolek – zapytała dlaczego projekt „ORLIK2012” nie mógł być zrealizowany 
na terenie boisk przyszkolnych ? 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział że on się tam nie mieści. 
 
Radna Janina Kwolek – zapytała jak będzie wyglądać teren boisk w dniu 1 września, 
ponieważ jest porwana siatka, klepisko bo byłym korcie i brudny piasek na skoczni w dal. 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział że boisko chcemy włączyć w projekt razem z salą 
gimnastyczną. 
 
Radna Janina Kwolek – zapytała dlaczego tak wzrósł koszt boisk w ramach projektu 
ORLIK2012  skoro były tam proporcje po 1/3? 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że wszystko się zmienia - raz podają 1.200.000, drugi 
raz 1.400.000, ale wszystko zmieni się po przetargu i najprawdopodobniej zmieści się to w 
kwocie 1.000.000 zł. A proporcje zostają te same. Każdy daje po 33 %. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy w starostwie są złożone dokumenty z pozwoleniem na 
budowę sali i czy można w nim ująć boiska przyszkolne? 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że dokumenty nie są złożone na pozwolenie na budowę 
Sali tylko na budowę boisk ORLIK, ponieważ najpierw musiał być zatwierdzony plan 
zagospodarowania przestrzennego. A w planie na budowę sali zostaną dołożone dokumenty 
na modernizację boisk przyszkolnych. 
 
Radna Gabriela Micińska – zapytała jaki będzie orientacyjny koszt sali? 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że będzie to ok. 6.000.000 zł. 75% dofinansowania z 
Euroregionu (EFS) i 33% od wartości sali dofinansowania z totalizatora jeśli się uda. 
Planujemy do 1.000.000 wkładu własnego. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
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Skarbnik Kazimiera Bilmon – po dokładnej analizie budżetu miasta stwierdziłam uzyskanie 
dodatkowych dochodów w kwocie 34.010 zł. Najważniejszą kwotą jest 30.130 zł. uzyskana z 
Euroregionu Nysa za ubiegłoroczny projekt, również uzyskaliśmy rozliczenie z urzędu pracy 
za miesiąc grudzień 2007 za prace społeczno – użyteczne. 
Te środki proponujemy przeznaczyć na dofinansowanie oświaty kwota 8.110 zł. (100 zł. w 
ramach projektu „zachowaj trzeźwy umysł” i 8.010 zł. na dofinansowanie zakupu energii 
cieplnej w Zespole Szkół). Taki wniosek został złożony przez dyrektora.  
Również proponujemy dofinansowanie zieleni w mieście w kwocie 1.200 zł. za zakupione 
gazony, które znajdują się w dwóch miejscach przy ul. Zgorzeleckiej.  
24.700 zł proponujemy przeznaczyć na dotacje podmiotową dla Ośrodka Kultury, w tym 
kwotę 21.400 na dofinansowanie tegorocznych Urodzin Jakuba. Różnica 3.300 zł to jest to co 
już się odbyło czyli VI mistrzostwa w wyciskaniu sztangi, odbył się wyjazd młodzieży 
szkolnej na festiwal piosenki religijnej i patriotycznej do Polkowic gdzie Ośrodek Kultury 
poniósł koszty z tytułu przejazdu, oraz ponieśliśmy koszty związane z wejściem Polski do 
strefy Schengen.  
Jesteśmy już po przetargu, po podpisanych umowach jeśli chodzi o przebudowę ulicy Okrzei. 
Planowaliśmy tam środki 217.000 zł, koszty z tego zadania będą 150.000 zł., planowany był 
kredyt 100.000 zł. ale korygujemy go o 67.000 zł. Równocześnie zmniejszamy wydatki 
związane z projektem ORLIK2012. Środki  szacowane są na kwotę 1.378.000 zł., po 333.000 
zł. Ministerstwo Sportu i Urząd Marszałkowski natomiast 712.000 zł. są to środki własne, 
dlatego zwiększamy wydatki, żeby móc przystąpić do przetargu z tym zadaniem o 372.000 zł. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – zadał pytanie dlaczego zmniejsza się wydatki budżetu miasta o 
kwotę 67.000 zł z przeznaczeniem na modernizację ul. Okrzei skoro ta inwestycja nie została 
poprawnie zakończona. I czy nie można było wystąpić do Urzędu Wojewódzkiego o 
wydzielenie czy wydzierżawienie odcinka 2, 3 metrowego. Droga w początkowej fazie 
wydaje się droga normalną z odznaczoną czerwoną kostką chodnikiem, po czym po odcinku 
100 m. zmniejsza się do odcinka 3 m. i przejechanie tamtędy gdzie idzie jeszcze pieszy jest 
rzeczą trudna. Dlatego będę wnioskował o zdjęcie tego podpunktu i przeznaczenie na 
zaplanowanie i dorobienie chodnika  na tej ulicy. 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że projekt wtedy kiedy był robiony uwzględniał ostatni 
odcinek 3 metrowy wyłącznie jako dojazd do pana Humeniuka. Szerokość drogi jest 
uwarunkowana tylko i wyłącznie szerokością pasa, który należy do nas, reszta jest własnością 
powiatu. Byłem w powiecie po to żeby uzgodnić, że zrobimy drogę szerszą, okazało się, że 
powoduje to bardzo długą procedurę, trzeba przekazać grunty, trzeba wykonać projekt. 
Powiat szykuje się do sprzedaży tych działek, które tam są obok, to wtedy gdy zostaną one 
wystawione do sprzedaży wystąpimy, żeby ta droga została poszerzona do odcinka 6 m. 
 
Radna Gabriela Micińska – czy pani Humeniuk nie będzie mała problemu z wyjazdem przy 
drodze 3 m. ponieważ wiem ze ma dziecko niepełnosprawne i ta droga była robione miedzy 
innymi dla niej. Zawsze był tam problem z dojazdem karetki. 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że nie będzie problemów, ponieważ przy jej bramie jest 
zrobiony podjazd. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – zapytał dlaczego podejmując uchwałę w pierwszej dekadzie roku 
nie dowiedzieliśmy się, że nie jesteśmy właścicielami szerszego pasa i że są pewne 
niedociągnięcia, które wychodzą w trakcie budowy. 
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Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że projekt był uzgadniany ze wszystkimi mieszkańcami 
ul. Okrzei.  
 
Radny Andrzej Pilarski – powiedział, że nie zachowano pewnych parametrów na całej 
szerokości. Trzeba było uwzględnić plan i to co on przewiduje i zrobić inwestycje 
przyszłościową. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zadał pytanie dyrektorowi Ośrodka Kultury czy ta kwota pozwoli 
mu zbilansować wydatki i jak wyglądają zamierzenia 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział ze na poprzedniej sesji składał wniosek na taką kwotę i ta 
kwota bilansuje  imprezę 
 
Przewodniczący Rober Drabko – ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czyją inicjatywą jest turniej tenisa stołowego - Pana Stępnia 
czy wspólna? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział, że to jest wspólna inicjatywa.  
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał o gastronomie w trakcie imprezy? Czy jest to podmiot 
zewnętrzny czy we własnym zakresie? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział ze z początku wystąpił do podmiotu zawidowskiego, ale po 
trudnych negocjacjach podmiot wycofał się z tego w bardzo nieodpowiednim momencie, 
ponieważ nastąpiło to bardzo późno. Będzie podmiot z naszego powiatu 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał co z tradycyjna piłką siatkową w piątek? Dlaczego to 
wypadło bądź nie zostało ujęte? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział ze to było rozważane. W zamian za to jest turniej piłki 
siatkowej jest piłka koszykowa. Piątek ma inny charakter. A turniej piłki siatkowej można 
zorganizować na zakończenie lata. 
 
Radna Gabriela Micińska – zapytała dyrektora, czy uważa ze siatkarze przyjdą na koncert 
muzyki kameralnej? Bo już jest zainteresowanie tym turniejem, był on przez kilka lat i na 
pewno będzie jakieś niezadowolenie. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że nie sadzi, ale PIAST zaproponował siatkówkę plażową. 
 
Radna Janina Kwolek – mieliśmy zapewnienie od pana że ten turniej się odbędzie. Muszę 
panu powiedzieć że mieliśmy problem, bo musieliśmy ograniczać drużyny z zewnątrz, 
ponieważ przyjeżdżały półprofesjonalne drużyny i odbierały nam nagrody. Była to wizytówka 
Zawidowa. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział, że proponuje, aby taki turniej odbył się na zakończenie lata. 
 
Radna Gabriela Micińska – zapytała czy rozmawiał i konsultował pan to z Przewodniczącym 
Rady Powiatu panem Żukiem? bo był to turniej o jego puchar.  
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Paweł Kamiński – odpowiedział, że takie konsultacje zostały przeprowadzone z 
Przewodniczącym Rady Powiatu i na pewno taki turniej odbędzie się w ostatnim weekendzie 
sierpnia bądź w pierwszym weekendzie września. 
 
Radna Gabriela Micińska – powiedziała, że ona na koniec lata zawsze organizowała 
siatkówkę plażową i to będzie ze sobą kolidowało. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że zawsze coś będzie kolidowało. Tak jak jest teraz, że Dni 
Zgorzelca odbywają się w ten sam weekend, tylko dlatego że Zgorzelec zmienił reguły gry. I 
gdy my mieliśmy już pewne rzeczy i terminy ustalone, okazało się ze Zgorzelec musi 
przesunąć swoją imprezę o tydzień. 
 
Radna Gabriela Micińska – powiedziała, że nie widzi niczego co by kolidowało w piątek z 
siatkówką. 
 
Paweł Kamiński – powiedział, że zajmuje się razem z pracownikami i osobami pracującymi 
społecznie każdą pozycję na liście i taka jest propozycja, tak będzie wyglądało w tym roku 
święto miasta. A turniej siatkówki o puchar Przewodniczącego Rady Powiatu odbędzie się na 
zakończenie lata. 
 
Radna Gabriela Micińska – może źle argumenty zostały użyte, że jedna impreza będzie 
kolidowała z drugą. Patrzę na to z tej strony, że mieszkańcy są przyzwyczajeni do tej 
imprezy,  która odbywała się w piątek i na pewno będzie wielu mieszkańcom brakowało tej 
imprezy. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział, że tak samo mieszkańcy byli przyzwyczajeni do 
niedziałającego nagłośnienia, trzeszczących głośników, trzecioligowych zespołów, i wielu 
innych rzeczy. 
 
Radna Gabriela Micińska – powiedziała, że to nie jest odpowiedź, ponieważ jedno nie ma nic 
z drugim i jeżeli chodzi o jakieś medale czy puchary jest w stanie wyłożyć pieniądze na ich 
zakup. 
 
Radna Maria Szkwarek – powiedziała, że jeżeli byłaby zgoda dwóch stron i pan dyrektor 
przyjąłby to nie jako uwagę do programu tylko propozycję uzupełnienia to obie strony byłyby 
zadowolone. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – dodał, że tu nie chodzi o puchar Przewodniczącego Rady 
Powiatu czy kogoś innego tylko o turniej siatkówki. 
 

a) zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Zawidów. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji 
 
Komisja Budżetu i Finansów –głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne  
 
Uchwała nr XXV /113/ 2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 czerwca 2008 roku 
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Za przyjęciem – 14 głosów   
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 0 głosów 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 

b)  wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 

Przewodniczący Robert drabko – poprosił o stanowiska komisji 
 
Komisja Budżetu i Finansów  – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – złożył wniosek o zdjęcie podpunkt 1 paragraf 2 zatytułowany 
zmniejsza się wydatki budżetu miasta o ok. 67.000 zł. z przeznaczeniem na dokończenie 
inwestycji, doplanowanie i poszerzenie odcinka drogi oraz dobudowanie chodnika. 
 
Radny Andrzej Pilarski – chcąc pozytywnie załatwić tą sprawę, musielibyśmy wprowadzić 
nowe zadanie i całą procedurę od początku.  
 
Zastępca Burmistrza – dodał, że dokumentacja była wersją skróconą na wymianę nawierzchni 
tej drogi. Wyjście poza pas drogi to zupełnie inna dokumentacja. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał wniosek radnego pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem – 1 głos 
Przeciwnych – 5 głosów 
Wstrzymało się – 8 głosów 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie całą uchwałę. 
 
Uchwała nr XXV /114/ 2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 czerwca 2008 rok. 
 
Za przyjęciem – 13 głosów 
Za odrzuceniem – 1 głosów 
Wstrzymało się – 0 głosów 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 1 przeciwnych, 0 wstrzymujących 
 

  c)  zwolnienie od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji  
 
Komisja Budżetu i Finansów  – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne 
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Radny Andrzej Pilarski – powiedział, że już drugi raz otrzymujemy ten projekt. Były pewne 
wątpliwości co do uzasadnienia. Jakie to były wątpliwości? 
 
Skarbnik Kazimiera Bilmon – wyliczyliśmy na podstawie przykładu jaka to będzie wielkość 
pod kosztem finansów. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXV /115/ 2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 19 czerwca 2008 roku 
 
Za przyjęciem – 12 głosów 
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 2 głosów 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące. 
 

d) rozwiązanie użytkowania wieczystego działki nr 470/4 i 470/5 
 
przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji 
 
Komisja Budżetu i Finansów  – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – glosowanie indywidualne 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
 
Uchwała nr 25/116/2008 rady miejskiej w Zawidowie z dnia 19 czerwca 2008 roku. 
 
Za przyjęciem – 13 głosów 
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 1 głosów 
 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 
 

5. Sprawozdanie burmistrza miasta z działalności miedzysesyjnej. 
 
Burmistrz Miasta – zapytał czy są do niego pytania, ponieważ każdy dostał wcześniej 
przygotowane materiały. 
 
Radna Maria Szkwarek – zapytała burmistrza czy mógłby rozwinąć punkt 12. interesuje mnie 
temat tego spotkania. 
 
Burmistrz miasta – w zasadzie na ten moment wszędzie temat jest taki sam sprawozdania 
roczne i absolutoria.  
 
Radna Maria Szkwarek – co nam jako gminie gwarantują? 
 
Burmistrz Miasta – dzięki temu, że jesteśmy w Euroregionie mamy 30.000 zł. te o których 
mówiliśmy w sprawozdaniu i kolejne 30.000 zł dzięki temu że oni nas wspierają. 
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Radna Maria Szkwarek – zapytała o Radę Społeczną ZOZu? 
 
Burmistrz Miasta – ostatnie posiedzenia Rady ZOZu dotyczyły tego, ze status szpitala 
psychiatrycznego w Sieniawce został zatwierdzony. ZOZ to przejął. Zostały uchwalone dwie 
kwoty na aparaturę medyczną. I do tego sprawozdanie roczne z finansów. Nasz szpital nie 
strajkował, oddziały się rozwijają. Postawiono na kardiochirurgię i na wysokiej klasy 
pogotowie czyli pierwszą pomoc. 
 
Radna Maria Szkwarek – jakie są oczekiwania w stosunku do udziału gmin? 
 
Burmistrz Miasta – nie ma teraz związku zaczynając od straży pożarnej, poprzez szpitale, 
policję itd., któryby do gminy ręki po pieniądze nie wyciągał. Oczekiwania są coraz wyższe. 
Coraz więcej obowiązków będzie schodziło na gminę. I wszyscy w ślad za tym zgłaszamy 
obawy, że nie pójdą za tym pieniądze. 
 
Radna Maria Szkwarek – jaka jest postawa przedstawiciela gminy Sulików co do ZOZu? 
Ponieważ nasza przychodnia obsługuje mieszkańców terenów tej gminy. 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział ze ZOZ tego nie dzieli. Nie ma takiego tematu jak 
Zawidów, Sulików i ZOZ.  
 
Radny Andrzej Pilarski – główne tematy sesji rady Zgorzelca i Gorlitz? 
 
Burmistrz miasta – główne tematy to odznaczenie dwóch wybitnych ludzi. Jednego z Gorlitz, 
który poświecił się kompozytorowi który przebywał w obozie. Uhonorowanie go, 
odznaczenie za zasługi, dla obydwu miast i powiatu. I drugie odznaczenie dla orkiestry 
mandolinistów takim samym odznaczeniem. Oprócz tego odbyło się wystąpienie Ministra 
Kultury z Włoch i Ministra Kultury z Saksonii. 
 
Radna Maria Szkwarek – ponieważ wielu mieszkańców miasta pracuje w firmie DENSO, 
tematem była dalsza współpraca? Jak będzie ona dalej wyglądała? 
 
Burmistrz Miasta – była u mnie pani, która na moje ręce złożyła list - sprzeciw przeciwko 
zwolnieniu jej i jej syna. Wręczyłem ten list prezydentowi Murajamie i pan prezydent po 
miesiącu czasu udzielił odpowiedzi, którą przekazałem tej pani. Natomiast jeśli chodzi o 
dalszą współpracę to zakład ma się zamiar rozwijać i będzie potrzebował ludzi do pracy. 
 
Radny Andrzej Pilarski – jak oceniają naszych pracowników? 
 
Burmistrz miasta – bardzo pozytywnie. Na samym początku kiedy prowadziłem 
niezobowiązujące rozmowy to umówiliśmy się po 1/3, czyli 500 Polaków, 500 Słowaków, 
500 Czechów. W tej chwili Słowacy wyeliminowani są na korzyść Polaków. Są już ludzie, 
którzy zajmują wysokie stanowiska, są ludzie, którzy są przewidywani na wysokie 
stanowiska, którzy pojadą na szkolenie do Japonii itd. 
 
Radny Jan Dworakowski – zapytał Burmistrza czy urząd i on zadowoleni są z nowego 
samochodu? 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział ze bardzo. Samochód jest najbardziej reprezentacyjny i 
najtańszy. 
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19.10 – sale opuścił radny Krzysztof Iwanicki. 
 
W sesji uczestniczy 13 radnych. 
 
Burmistrz Miasta – wszedłem w korespondencję z Wicemarszałkiem Sejmu panem Jerzym 
Szmajdzińskim opisując całe nasze starania o to, aby zdobyć na cele socjalne pozostałe części 
z granicy. Pan Marszalek mi odpisał, że zgodnie z nomenklaturą skierował sprawę do 
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. „W odpowiedzi dostałem, że w związku 
przystąpienia Polski do Schengen oraz prowadzoną przez straż graniczną reorganizacją na 
granicy wewnętrznej zdecydowano o przejęciu od wojewodów z przeznaczeniem na siedziby 
placówek straży granicznej niektórych obiektów znajdujących się w kompleksach niektórych 
przejść granicznych. W wyniku poczynionych w resorcie spraw wewnętrznych i administracji 
ustaleń opracowany został wykaz obiektów byłych przejść granicznych, których przejęciem 
zainteresowana jest straż graniczna. W dniu 16 kwietni 2008 Minister Spraw Wewnętrznych i 
Administracji skierował do zainteresowanych wojewodów wyżej wymieniony wykaz z 
zaleceniem aby formalności związane z przekazaniem infrastruktury zlikwidowanych przejść 
granicznych zostały zakończone do dnia 31 grudnia 2008. wskazać należy że wspomniany 
wykaz nie obejmuje kompleksów byłego przejścia granicznego Zawidów. Obecnie w miejscu 
tym funkcjonuje placówka straży granicznej, jednakże z dniem 1 grudnia 2008 planowane jest 
jej przeniesienie. W związku z powyższym po dniu 1 grudnia 2008 zagospodarowanie 
obiektów byłego przejścia granicznego Zawidów pozostanie we właściwości wojewody 
dolnośląskiego. W odniesieniu do obiektów znajdujących się w kompleksach byłych przejść 
granicznych których przejęciem straż graniczna nie jest zainteresowana oraz ich 
ewentualnego wykorzystania przez jednostki samorządu terytorialnego, wskazać należy że 
zgodnie z przepisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 o gospodarce nieruchomościami 
odpowiedzialnymi za gospodarowanie zasobem nieruchomości skarbu państwa są właściwi 
miejscowo starostowie wykonujący zadanie z zakresu administracji rządowej. W związku z 
powyższym wojewodowie sprawujący do tej pory trwały zarząd nad wskazanymi w 
wystąpieniu nieruchomościami przekazać te które nie zostaną przejęte przez straż graniczna 
właściwym miejscowo starosta do których występować będą mogły samorządy 
zainteresowane pozyskiwaniem nieruchomości”. To tak żeby państwo wiedzieli ze do końca 
roku nic w tej sprawie nie będzie się działo. 
 

6. Zapytania, wnioski,  interpelacje. 
 
Radna Jadwiga Kozłowska – biura PUKu zostały już przeniesione. Czy jest termin ustalony 
do kiedy ma przenieść się MOPS na były budynek po strażnicy? Czy dalej jest to aktualne ze 
to jest to miejsce? 
 
Burmistrz Miasta – jesteśmy na bieżąco w rozmowach z MOPSem. PUK wypowiedział im 
umowę, ale pierwszy projektant jakiego można było zdobyć na projekt remontu strażnicy był 
bardzo drogi, ale zanim on się wypowiedział minęło trochę czasu wiec mamy trzeciego 
projektanta, rozmawiamy z nim, będziemy starali się robić te roboty jak najprędzej. Będziemy 
to robić po kolei, żeby oni się przeprowadzili. Poza tym z pomocą księdza znaleźliśmy taką 
rodzinę, która chciałaby wprowadzić się na górę na stałe i zajmować się tym terenem. 
Chciałbym żeby ci ludzie najpierw się tam wprowadzili i przejęli to, ponieważ nie można tego 
zostawić ani na chwilę. Gdyby to wszystko nie wyszło to na pewno oni znajdą się w Urzędzie 
w pomieszczeniu po byłym banku. 
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Radny Janusz Dworakowski – pierwszą sprawą jest to, że ostatnio na ul. Broniewskiego 
środkowy blok, zachorował pan i została wezwana karetka. Nie mogła się tam dostać 
ponieważ nie ma tam dojazdu żadnego i czy nie można byłoby dobudować tam kawałka 
drogi? Drugą sprawą jest to kto jest odpowiedzialny za znaki w mieście? Chodzi o znaki, 
które kiedyś były w mieście a obecnie ich nie ma. Trzecia sprawa to uprzątniecie ściętych 
żywopłotów na ul. Skłodowskiej, ponieważ leżą tam od kilku dni.  
 
Burmistrz Miasta – kieruję do Pana ten sam apel co kieruje do wszystkich radnych od 6 lat. 
Wszystkie 3 sprawy są takiego typu, że mógłby pan złapać telefon do mnie i umówić się ze 
mną na spotkanie i rozmowę bo niekoniecznie one muszą być poruszane na sesji. Co do 
dojazdu na ul. Broniewskiego po prostu muszę tam pójść, muszę to zobaczyć i tym się zajmę. 
Za znaki odpowiedzialny jest powiat i wojewoda. My nie możemy żadnych znaków stawiać i 
żadnych likwidować. Jak jest ten znak na planie to musimy go odtworzyć. Co do ściętego 
żywopłotu to zadzwonię jutro do prezesa PUKu  i powiem mu żeby tam się przeszedł i 
zobaczył całą sytuację.  
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz – panie Burmistrzu mam takie pytanie odnośnie 
przeniesienia PUKu. Miał być w Urzędzie taki punkt, w którym ludzie mogliby płacić swoje 
rachunki. 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział że wyszło zarządzenie i w każdy piątek ktoś od nich ma być 
i będzie przyjmował wpłaty w Urzędzie. 
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz – zapytał czy jest przewidziana wymiana rur na ul. Wesołej, 
ponieważ znowu pojawił się problem ten sam co miał cały Zawidów w zeszłym roku. 
Ostatnio były trzy awarie w jeden dzień. Na zakręcie ul. Wesołej wykopana jest dziura już 2 
tygodnie i do tej pory nie została zasypana a tam biegają i bawią się dzieci. 
 
Burmistrz Miast – przyjął do wiadomości i powiedział ze jutro tam będzie. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy odbiór ulicy Okrzei już był? Czyją własnością jest 
kontener po WC, który był na ul. Granicznej który stoi teraz na terenie Famazu? 
 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział ze odbioru jeszcze nie było. 
 
Radna Małgorzata Panasik – powiedziała ze kontener jest własnością Urzędu 
Marszałkowskiego. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał Burmistrza o ile procent wzrosło wynagrodzenie dyrektora 
Ośrodka Kultury? 
 
Burmistrz miasta – nie liczyłem procentowo ile wzrosło wynagrodzenie dyrektorowi. 
 
Radny Andrzej Pilarski – poprosiło o uzupełnienie tej wypowiedzi na następną sesję. 
 
Radny Andrzej pilarski – zapytał dyrektora Ośrodka Kultury czy zwiększył ostatnio 
zatrudnienie w Ośrodku Kultury? Jeżeli tak to w przeliczeniu na etaty i jakie stanowiska, 
uzasadnienie i jakie koszty przez to się poniesie. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział ze nie wzrosło zatrudnienie. 
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Radny Andrzej pilarski – zapytał czy częstą praktyka jest zatrudnianie osób na umowę 
zlecenie bądź o dzieło? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział ze rzadszą niż do tej pory. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie Burmistrzu mówił pan o pierwszym projektancie remontu 
strażnicy. Jaki był kosztorys w przybliżeniu? 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie był kosztorys remontu tylko 28.000 zł. projektant 
chciał za zrobienie projektu. 
 
Radna Gabriela Micińska – interesuje mnie po co złożony jest tłuczeń i kostka przy kaplicy. 
Czy to ma być remont przy kaplicy czy może jeszcze jakieś chodniki? 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział ze to na remont cmentarza, etap trzeci. 
 
Radna Gabriela Micińska – poprosiła o rozpropagowanie i wywieszenie ogłoszeń co to 
piątku,  kiedy PUK ma przyjmować w Urzędzie opłaty, ponieważ chodzenie tak daleko jest 
uciążliwe dla osób starszych. 
 
Burmistrz miasta – odpowiedział, że zostało wydane zarządzenie i wszystko będzie 
załatwione. 
 
Radna Gabriela Micińska – jeszcze co do awarii na ul. Cichej i Wesołej. Zdążyłam nabrać 
wody i była ona tak czarna, że gdy zawiozłam ja do PUKu aby pokazać paniom, one się 
przeraziły i powiedziały, że to jest niemożliwe aby taka woda leciała. Płukali ja 20 minut, ale 
ja nie wiem ile można płukać, żeby taka woda leciała. Myśleliśmy, że to już się skończyło, ale 
jak jest awaria to leci brudna woda. 
 
Zastępca Burmistrza – żeby zabezpieczyć wodę na głównych punktach miasta trzeba było 
zwiększyć ciśnienie na sieci i dlatego zaczęła puszczać Wesoła. Potem było tak zrobione że 
Wesoła „została trochę przykręcona”, żeby można było pompować tę wodę. 
 
Radna Gabriela Micińska – zapytała czy byłaby możliwość zlikwidowania dziury na 
krzyżówce ul. Spokojnej z Warszawską. Poza tym studzienki kanalizacyjne tak wystają ze 
można oponę przebić. 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że trzeba to zobaczyć i będzie się można wypowiedzieć. 
 
Radna Maria Szkwarek – chciałam powiedzieć ze w mieście jest coraz piękniej. Klomby są 
zadbane. Mieszkańcy zwracają uwagę, że moglibyśmy wspólnymi siłami razem z Radą i 
PUKiem zająć się tymi skrawkami, które są nasze i niczyje. Np. przy bankomacie banku 
zachodniego, przy firmie ELZA. Dodatkowo - dyrektor firmy ELZA mógłyby posadzić w 
końcu modrzewie a nie biedne brzozy. 
 
Burmistrz Miasta – odpowiedział ze ELZA dostała na piśmie ostatnie ostrzeżenie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – przechodzimy teraz do kwestii wniosków. 
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Radna Maria Szkwarek – stawiam wniosek abyśmy my radni zorganizowali jeden przejazd po 
naszej gminie wynajmując busa. Interesują mnie skończone inwestycje tj. droga na Ostróżnie, 
budynek wodociągów itp. 
 
Radna Gabriela Micińska – wnioskuję o wprowadzenie do programu „Urodzin Jakuba 2008” 
turnieju siatkówki. 
 

7. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – odpowiedzi na zapytania były udzielane na bieżąco. 
Przechodzimy do głosowania wniosków. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddaję pod głosowanie wniosek radnej Marii Szkwarek.  
 
Za przyjęciem – 10 głosów 
Za odrzuceniem – 1 głosów 
Wstrzymało się – 2 głosów 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddaję pod głosowanie wniosek radnej Gabrieli 
Micińskiej  
 
Za przyjęciem – 13 głosów 
Za odrzuceniem – 0 głosów 
Wstrzymało się – 0 głosów 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – o godz. 19.45 zamknął obrady XXV sesji Rady Miejskiej w 
Zawidowie. 
 
 
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
         Robert Drabko 
 
 
Protokół sporządziła: 
Daria Baćkora  


